
Referat FAU møte Garnes skule 17/2-2020 

 

Det ble avholdt møte i FAU i basen til 6. klasse mandag 17/2-2020 klokken 18:00 – 20:00 

 

Til stede: Odd Grung, Merete Rosvold, Lillian Irene von Krogh, Bent-Are Hansen,  

Oddvar Herland (referent) 

 

Saker: 

1. Innmeldte og nye saker: 

02/2020 Forberedelse til Kvalitetsoppfølgingsmøte med Inviterte klassekontakter fra de andre 
trinnene. Se egen innkalling. 
 
17/2: 
Eget møte ble avholdt. To klassekontakter stilte, Johanne Drageide og Anette W. Tverlid. 
Utkast til presentasjon til møtet 17/3 sendes ut for gjennomlesning. 
Oddvar er bortreist 17/3, så en annen fra FAU må stille. 

06/2020 Innmeldt sak: 
 
«Før jul ble det en diskusjon på facebook-siden til 2.trinn. Diskusjonen gikk ut på at noen 
foreldre vil kutte 50-lappen i bursdager fordi det menes at flere barn ikke stiller i bursdag 
eller har råd til gave. Men en del foreldre mener at det blir stor forskjell for trinnene, 
dersom noen skal fortsette praksisen som er lik på hvert trinn, og noen barn skal kutte 
dette. Flere barn har søsken på skolen, og det kan være uheldig om det gjøres forskjell i de 
ulike trinnene. Det ble diskusjon på hvilke type gave som skulle gis, noen mente å finne 
noe hjemme, andre mente evt en stor gave fra alle (eks 10-20 kr pr barn).» 
 
Vedtak 17/2: 
Dersom dette skal innføres så må det avgjøres på det enkelte trinnet, på et foreldremøte. 
Vi ønsker at skolen skal ta dette med som et punkt for diskusjon på første foreldremøte til 
høsten for alle trinn, slik at dette blir diskutert på en god måte. En endring bør gjøres 
gjeldende helt fra starten av et skoleår, slik at det blir likt for alle.  
 

 

2. Status pågående saker: 



04/2020 Årsmøte FAU blir avholdt 10/3. Innkalling er sendt ut. Vi går gjennom sakslisten og fordeler 
oppgaver. 
 
Vedtak 17/2: 
Vi trenger ikke eget møte for forberedelse, vi tar dette på epost. 
Send epost til skolen om dette kan komme på ukeplanen «Alle foresatte som har barn ved 
skolen er medlem av foreldrerådet. Årsmøtet er åpent for alle foreldre ved Garnes Skule. 
«. Bør også sende ut sms. 
 
Alle i FAU tar med en kanne kaffe, og vi tar med pappkrus. 
 
Vedtak 13/1: 
Årsmøtet blir avholdt 10.mars, innkalling må ut 4 uker før. Vi har FAU møte i uken før for å 
forberede oss. 
 

  



 

02/2019 Trafikkaksjon ved Garnes skule – Tilskudd til lokale trafikksikringsarrangement 
Søknadsfristen er 28/2-2020. Vi går gjennom utkast til søknad for 2020 og blir enige om 
hvilket type arrangement vi ønsker å arrangere. 
 
Vedtak 17/2 
Utkast til søknad er klar, og blir sendt på epost. 
 
Vi ønsker å ha tilsvarende opplegg som i fjor for første til fjerdeklasse, men her må vi ha en 
dialog med skolen. For 5 og 6 må vi tenke litt nytt. Vi satser på å ha rullering av elevene, og 
ikke alle samlet i Bjørnarhallen samtidig. Vi kaller inn til møte med rektor om dette. 
 
13/1-2020: 
Rapport er sendt inn, og støtte på 24’000 utbetalt. Reflekskonkurransen ble avsluttet på 
avslutningssamlingen i Storstuen, der en heldig vinner av en iPad ble trukket ut. Det var 
stor oppslutning om konkurransen i alle trinn, bortsett fra 7.klasse der det var få deltagere. 
Vi ønsker å avholde tilsvarende arrangement neste skoleår. Vi bør vurdere om vi klarer å 
skaffe ambulanser til neste arrangement, eller busser. Trafikksikkerhetshallen på Lyngbø 
må vurderes som et alternativ for å engasjere de eldste elevene. Jobber videre med dette. 
 

08/2019 FAU Garnes skule er nå opprettet som organisasjon med org. 922 604 185 
Neste steg er å opprette en konto der FAU står som eier. Det er lagt en plan for dette.  
 
17/2 
Konto på plass, men ikke tilgang til nettbank. 
 
13/1-2020 
Leder FAU fikk papirer i retur, det mangler fortsatt signaturer. Dessverre ble brevet sendt 
til ungdomsskolen der det ble liggende til rett før jul, før det ble sendt som ranselpost til 
riktig adressat. Vi gjør et nytt forsøk, men må få signatur fra de to styremedlemmene som 
ikke var tilstede i dag. 
 

12/2019 Halloween-fest. Bør FAU arrangere fest i forbindelse med halloween? Ved å ha dette her 
på skolen kunne man fått et arrangement som inkluderte alle, og man får mindre vandring 
gatelangs i området. 
 
Vedtak 17/2 2020 
Dette har ikke FAU lyst til å arrangere. 
 
Vedtak 30/9 2019: 
Vi behandler denne saken på nytt i februar, før årsmøtet. 



14/2019 Reguleringsplan for Garnes ungdomsskule  
 
Status 17/2 2020 
Innspillet vårt ble tatt til følge og er med i det nye planforslaget. 
Sender ut oppdatert planforslag til alle i FAU. 
 
13/1-2020 
Uttalelse til reguleringsplanen er sendt inn, men vi har ikke fått tilbakemelding enda. 
 

 

15/2019 Bom på skoleplassen 
 
17/2 2020 
Vi må sjekke status her. 
 
Vedtak 29/10 2019: 
FAU ønsker bom på skoleplassen oppe. Denne bør/må ha lås i SFO tiden. 
 

16/2019 Bjørnarhallen 
 
17/2 2020 
Vi må sjekke status her 
 
Status 29/10 2019: 
Vi har ikke mottatt noe status på denne. Prøver å få sjekket status til neste møte. Kommer 
nye Bjørnarhallen til å redusere skolens uteareal? 

17/2019 Trafikksikkerhet ungdomsskolerehabilitering 
 
17/2 2020 
Flyttingen er utsatt på grunn av veiproblemer. 
 
Status 29/10 2019: 
Dette var ikke beskrevet i planforslaget. Vi forhører oss mer om hvordan trafikken skal 
løses i anleggsperioden. Skal det lages midlertidig gangfelt? Det bør planlegges med ekstra 
vakthold ved skolestart og skoleslutt/sfo slutt. 
 

18/2019 Lekeplass og uteområder 
 
17/2 2020 
Ingen ny info her, prøver å prioritere dette til neste møte. 
 
Vedtak 29/10 2019: 
Vi sjekker hva som er krav og anbefalinger til utearealer og planlegger en sak til 
skolemiljøutvalget på dette. Utearealene må også sees i sammenheng med nye 
Bjørnarhallen. Se punkt over. 



19/2020 FAU skal revidere regnskapet til årets 17.mai komité.  
 
17/2 2020 
Mottok regnskapet i dag, går igjennom dette og presenterer det på årsmøtet. 
 
 

 

3. Eventuelt 

Ingen saker innmeldt. 

 

 


